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PROTOKÓŁ Nr I22

z posiedzenia wspólnego komisji stałych Rady Gminy Dobrzyniewo Duże odbytego dnia

13 stycznia 2022 r.

Posiedzenie komisji rozpoczęło się o godz. 14.00 a zakończyło się o godz. 17.00

Ad. pkt 1. Otwarcie posiedzenia.

Posiedzenie otworzyła radna Janina Kozakiewicz. Przywitała wszystkich przybyłych.

Stwierdziła, że w posiedzeniu uczestniczy łącznie 12 członków komisji stałych Rady Gminy

Dobrzyniewo Duże. Składy liczbowe komisji pozwalają na podejmowanie decyzji poprzez

głosowanie. Posiedzenie zostało zwołane na wniosek radnych gminy

Radni gminy obecni na posiedzeniu:

1. Janusz Kitlas

2. Naumnik Sylwia

3. Pieśniak Mariusz

4. Rybołowicz Wojciech Adam

5. Sokół Iwona
6. Tofiło Daniel
7. Woźniewska Grażyna połączenie zdalne

8. Kozakiewicz Janina

9. Lenczewski Wojciech

10. Pogorzelska Katarzyna

11. Beata Dybacka

12. Lewkowski Ireneusz

Nieobecni:
1. Lenczewska Beata Elżbieta

2. Szymańska — Skowronek Karolina

3. Krzysztof Pogorzelski

Lista obecności stanowi zał3cznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli

1) Wójt Gminy—Wojciech Cybulski,

2) Skarbnik Gminy — Monika Elżbieta Krawczeniuk

Ad. pkt 2. Wybór przewodniczącego posiedzenia.

Radna Janina Kozakiewicz poinformowała, że spośród przewodniczących komisji należy

wyłonić przewodniczącego posiedzenia.

Zgłoszono kandydaturę radnej Katarzyny Pogorzelskiej

Innych kandydatur nie zgłoszono.

Radna Janina Kozakiewicz zapytała, czy radna wyraża zgodę na pełnienie funkcji

przewodniczącego posiedzenia.

Radna Katarzyna Pogorzelska wyraziła zgodę.

Radna Janina Kozakiewicz zarządziła głosowanie w sprawie wyboru przewodniczącego

posiedzenia.
Na 12 członków komisji obecnych na posiedzeniu komisji w głosowaniu wzięło udział 12

radnych Tryb głosowania: głosowanie jawne zwykłą większością głosów w obecności, co

najmniej połowy połączonego składu komisji.

Głosowanie przebiegło następująco:

Głosy „za”-12
Głosy „przeciw”- O



Głosy „wstrzymujące się” — O
Przewodniczącym posiedzenia wspólnego komisji została Przewodnicząca Komisji
Finansów i Infrastruktury — radna Katarzyna Pogorzelska.

Ad. pkt 3. Przyjęcie porządku posiedzenia.
Przewodnicząca posiedzenia odczytała porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Wybór przewodniczącego posiedzenia.
3. Przyjęcie porządku posiedzenia.
4. Ustalenie inwestycji gminnych do Polskiego Ładu.
5. Omówienie planów inwestycji realizowanych we współpracy z Powiatem

Białostockim.
6. Sprawy różne, wolne wnioski i informacje.
7. Zamknięcie posiedzenia komisji.

Zapytała, czy są propozycje zmian.
Nie zgłoszono.

Ad. pkt 4. Ustalenie inwestycji gminnych do Polskiego Ładu.
Ad. pkt 5. Omówienie planów inwestycji realizowanych we współpracy z Powiatem
Białostockim.
Wójt Gminy poinformował, że w trakcie dyskusji należy wskazać inwestycje o wartości:

• do 5 mln, zł,
• do25mlnzł,
• do 60 mln. zł.

Poinformował, że do 15 lutego b.r. należy złożyć wnioski o pozyskanie środków.

Radni określili budowę szkoły w Nowym Aleksandrowie jako inwestycję priorytetową. W tej
sprawie głos zabrali:

• radny Ireneusz Lewkowski zgłosił budowę szkoły w Nowym Aleksandrowie,
• radny Janusz Kitlas stwierdził, że należy zlecić opracowanie koncepcji rozbudowy

szkoły, czy też podbudowania na tym samym miejscu. Zgłosił wniosek do Wójta
Gminy o podjęcie działań mających na celu opracowanie, w ciągu 1-2 miesięcy,
koncepcji rozbudowy szkoły,

• radny Daniel Tofiło stwierdził, że należy wybudować szkołę na miejscu budynku
Wiejskiego Domu Kultury,

• radny Mariusz Pieśniak stwierdził, że należy powrócić do rozmów z proboszczem
parafii w Dobrzyniewie Kościelnym. Rozważyć budowę szkoły w Dobrzyniewie
Kościelnym rozpatrując zaadoptowanie starego budynku np. na żłobek,

• budowa dróg dla których opracowano projekty,

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o propozycje inwestycji o wartości do 5 mln zł.
Zgłoszono następujące inwestycje:

• przewodnicząca posiedzenia - modernizację budynku przy szkole w Dobrzyniewie
Dużym, w którym działa Klub Uczniowski Judo OKAMI,

• radna Beata Dybacka - budowę dróg,
• radny Janusz Kitlas -budowę świetlicy w Leńcach, odnawialne źródła energii
• radny Daniel Tofiło —urządzenie terenu rekreacyjnego w Dobrzyniewie Fabrycznym,
• radna Iwona Sokoł- budowę amfiteatru na imprezy gminne np. Dożynki, montaż

odnawialnych źródeł energii i pomp ciepła.



Podsumowując powyższe do 5 mln, zł zgłoszono następujące inwestycje:
1) teren rekreacyjny w Dobrzyniewie Fabrycznym

Głosowanie przebiegło następująco:
Głosy „za”- 9
Grażyna Woźniewska, Wojciech Rybołowicz, Wojciech Lenczewski, Daniel Tofiło, Sylwia
Naumnik, Janina Kozakiewicz, Katarzyna Pogorzelska, Beata Dybacka, Iwona Sokół.
Głosy „przeciw” — 3
Ireneusz Lewkowski, Mariusz Pieśniak, Janusz Kitlas

2) budowa szkoły w Nowym Alesandrowie
Głosowanie przebiegło następująco:
Głosy „za”- 9
Grażyna Woźniewska, Wojciech Rybołowicz, Wojciech Lenczewski, Daniel Tofiło, Sylwia
Naumnik, Janina Kozakiewicz, Katarzyna Pogorzelska, Beata Dybacka, Iwona Sokół,
Ireneusz Lewkowski, Mariusz Pieśniak, Janusz Kitlas.

W przedziale od 6 do 30 mln, zł zgłoszone inwestycje drogowe
a) budowa dróg: Kozińce — Borsukówka I etap
b) ul. Szkolna w Dobrzyniewie Dużym,
c) budowa ul. Leśnej w Fastach,
d) budowa drogi Chraboły - Kopisk

Głosowanie przebiegło następująco:
Głosy „za”- 9
Grażyna Woźniewska, Wojciech Rybołowicz, Wojciech Lenczewski, Daniel Tofiło, Sylwia
Naumnik, Janina Kozakiewicz, Katarzyna Pogorzelska, Beata Dybacka, Iwona Sokół,
Ireneusz Lewkowski, Mariusz Pieśniak, Janusz Kitlas.

Radni Janusz Kitlas, Mariusz Pieśniak i Ireneusz Lewkowski zgłosili inne drogi, które
wymagają gruntownej naprawy nawierzcbni: ul. Swierkowa w Dobrzyniewie Dużym, droga
Nowe Aleksandrowo- Podleńce, Dobrzyniewo Kościelne-Bohdan.
Wójt Gminy stwierdził, że w przypadku odrzucenia wniosku na jedną z w/w inwestycji
drogowych zostaną rozpoczęte inwestycje na drogach osiedlowych.
Następnie przewodnicząca posiedzenia odczytała radnym wykaz planowanych inwestycji na
drogach powiatowych współfinansowanych ze środków Gminy Dobrzyniewo Duże. Wykaz
stanowi zahcznik Nr 2 do niniejszego protokołu.
Radny Daniel Tofilo powiedział, że do Powiatu Białostockiego należy wystąpić z prośbą
o omówienie tych inwestycji wspólnie z radnymi Gminy Dobrzyniewo Duże. Przedłożenie
konkretnej informacji.
Wójt Gminy przedstawił udział środków gminnych w realizacji poszczególnych inwestycji
drogowych:
- budowa drogi Gniła — Dobrzyniewo Duże-1 154 000 zł,
- budowa 300 m odcinaka drogi w Pogorzałkach- 190 tys. zł,
- budowa Drogi Chraboły — Kopisk-500 tys. zł,
- opracowanie dokumentacji na budowę drogi Leńce — Jurowce-35 tys. zł,
- opracowanie dokumentacji na budowę mostu na rz. Supraśl-70 tys. zł,
- opracowanie dokumentacji na budowę chodnika przy ul. Dzikowskiej w Fastach ( 800 m)

20 tys. zł,
- opracowanie dokumentacji na budowę drogi Pogorzałki-Borsukówka.



Posiedzenie komisji opuścili radni: Wojciech Lenczewski i Ireneusz Lewkowski.

Wójt Gminy poinformował, ze usprawnienie odwodnienia na drodze powiatowej we wsi
Cbraboły to koszt 50 tys. zł.
Radna Beata Dybacka zgłosiła konieczność naprawy nawierzchni drogi Obrubniki —
Kulikówka po której poruszają się autobusy linii 406 oraz naprawy/budowy chodnika w
miejscowości Ponikła.
Przewodnicząca posiedzenia zarządzila glosowanie w sprawie opracowania
dokumentacji na drogę Leńce-Jurowce
Głosowanie przebiegło następująco:
Głosy „za”- 10
Grażyna Woźniewska, Wojciech Rybołowicz, Daniel Tofło, Sylwia Naumnik, Janina
Kozakiewicz, Katarzyna Pogorzelska, Beata Dybacka, Iwona Sokół, Mariusz Pieśniak, Janusz
Kitlas
Nieobecni:
Wojciech Lenczewski, Ireneusz Lewkowski.

Posiedzenie komisji opuścił radny Wojciech Rybołowicz i radna Grażyna Woźniewska

Następnie radni zgłosili do realizacji następujące zadania:
- budowę kładki na rz. Supraśl,
- budowę ścieżki rowerowej wzdłuż drogi Pogorzałki - Borsukówka,

Ad. pkt 6. Sprawy różne, wolne wnioski i informacje.
Radny Daniel Torilo zgłosił potrzebę remontu ul. Przytorowej w Fastach,
Radna Beata Dybacka zgłosiła konieczność zamontowania 2 lamp ulicznych w części wsi
Podleńce,
Przewodnicząca posiedzenia zgłosiła potrzebę uzupełnienia lamp ulicznych na ul. Rolnej
w Fastach.
Innych pytań, wniosków, informacji nie zgłoszono.

Ad. pkt 7. Zamknięcie posiedzenia komisji.
W związku z wyczerpaniem się porządku posiedzenia przewodnicząca posiedzenia
zamknęła wspólne posiedzenie komisji stałych Rady Gminy Dobrzyniewo Duże.

Protokołowała
M. Grzegorczyk
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